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ČESKO: Dobrý den. Tohle info posilám všem, na které najdu kontakt. Už se nejde dívat co se v tyhle
zemi děje. Rok a půl tady vláda a MZd ničí lidem zdraví. Myslel jsem si, že to dělají nevědomě, ale od
jistého okamžiku jsem si jist že to dělají vědomě. Podal jsem trestné oznámení na vládu a MZd a
poslaneckou sněmovnu, když chtěli schválit novelu o veřejném zdraví, sněmovní tisk 1225, protože to
byl pokus o zavedení apartheidu, prostě diktatury. Každopádně ještě teď sepisuji žalobu na vládu a
MZd a poslaneckou sněmovnu. Děkují za pozornost a přeji hezky den a posilám text trestního
oznámení. Text trestního oznámení: na vládu a MZ a poslaneckou sněmovnu:

Dobrý den, dámy a pánové policisté. Tímto chci podat trestné oznámeni na vládu ČR, ministerstvo
zdravotnictví a taky poslaneckou sněmovnu, protože je velká pravděpodobnost že je spolčena na
páchaní těchto zločinu. Podezření z genocidy paragraf 400 TZ, dále útok proti lidskosti paragraf 401
TZ a příprava apartheidu paragraf 402 TZ. Pokusím se své tvrzení objasnit. Nejdříve ale chci napsat,
že když vládní a poslanecká mafie kradla, kradla je ošklivé slovo, legálně získávala a převáděla
miliony za statni kasy, tak jsem brblal, myslel jsem si, že policie to vyšetři, když začala pandemie
(spíše nafoukla bublina) tak začali loupit miliardy, myslel jsem, že policie to vyšetři, ale když svými
opatřeními začali zabíjet lidí anebo jim ničit zdraví, tak jsem začal o policii pochybovat a teď důvěra
v policii že pomáhá a chrání je nulová. Policie pomáhá a chrání to je pravda, ale vládní a poslaneckou
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mafii, aby v klidu mohli tady ničit tuhle zemí. Jaké opatření mám na mysli, co poškozuje zdraví lidí
nebo je dokonce zabijí? Přesně tak nošení roušek a respirátoru. Tohle opatřeni škodí mnoha
faktorech a nikdo a opakuji nikdo to nechce řešit (to vysvětlím dále). Víte, co se nachází v rouškách a
respirátorech? Víte to? Já tomu říkám volné plastové mikročástice (dále jen mikro bordel) a jsou
v každé netkané roušce a taky v respirátoru. Nachází se rouškách a respirátorech ve větší i menši
míře a mají různou velikost, ty větší uvidíte i lupou, ty menši musíte hledat mikroskopem, dostávají
se tam asi při výrobě. Jak jsem na to přišel? Jsem alergik a už od začátku, když se začali nosit roušky,
tak vždy po nasazeni se mi spustila alergie, bylo to hodně matoucí, protože mě má rouška přece
chránit před alergeny, spuštěni alergie nebylo vše, na obličeji se mi začali dělat ekzémy a oči při
nošeni vždy zrudli a udělali se později záněty, taky se mi při nošeni dělo mdlo a černé mžiky před
očima, nevěděl jsem proč se tohle děje, vždy jsem v tom vydržel jen omezenou dobu. Proto jsem
roušky nosil jen tam kde jsem opravdu musel krám, MHD, zdravotní zařízení. Vláda diletantu tohle
opatřeni furt měnila a byl v tom velký zmatek. Taky jsem od července 2020 do půlky 2021 ledna byl
na neschopence a mylně si myslel že tohle pandemicky divadlo skonči, ale vláda měla v nouzovém
stavu neomezenou moc, zvykla si na ní a nechtěla se jí za žádnou cenu už vzdát, proto přijali se
sněmovnou fašisticky totalitní pandemicky zákon, aby mohli dal ničit tuhle zemi i bez nouzového
stavu, to jen tak na okraj. Po neschopence jsem začal chodit do práce a koncem února začala vláda
vyhrožovat, že zavedou povinné nošení respirátoru, tak 22.2.2021 jsem šel k lékaři, protože jsem byl
zděšen, protože se mi dělalo mdlo už v roušce a měl jsem obavu, že bych respirátor neudýchal a
chtěl jsem žádat o výjimku že i v roušce se mi děla mdlo, ale lékař mi sdělil že to mají zakázané a že
vloni to řešili a že takovou výjimku nedávají ani astmatikům, tak jsem ho požádal alespoň o léky proti
alergii. 25.2.2021 zavedlo MZ povinnost nosit respirátor, a to i na prázdné ulici, tak má obava se
proměnila v zoufalství. Vydržel jsem to do 15.3.2021 a začal jsem hledat právníky a ptat se kolik by
stala pomoc při sepsaní žaloby na vládu a MZ. Právníci odpověděli že mi nemůžou pomoc anebo
neměli čas. Tak 18.3.2021 jsem žádal o pomoc dokonce pana Vystrčila ze senátu, aby se obrátil na
ústavní soud, že nošení respirátoru na prázdné ulici je zlovůle a šikana, zůstalo to bez odpovědí,
takhle se chovají draze placení statní zaměstnanci, nemají ani tolik drzosti mě poslat do prdele. Dále
koncem března se na internetu objevila zprava že v rouškách a respirátorech jsou paraziti, tak jsem
se naštval, protože spouštěni alergie po nasazeni respirátoru, něco muselo způsobovat a koupil jsem
si mikroskop. 29.3.2021 mikroskop dorazil a začal jsem prohlížet respirátory a roušky. Byl jsem
zděšen, co jsem objevil, ne, paraziti to nebyli, ale volna plastová mikro vlákna. Tak jsem zkoumal a
přišel jsem na to, že reaguji na teplo výdechu a při změně teploty se začnou kroutit a taky uvolňovat.
Když se uvolňuji tak jsem si prohlídnul obličej mikroskopem a byli zachycené na kůži obličeje a ve
vousech. Tak když ten mikro bordel je na obličeji, tak ho asi musím i vdechovat, tak jsem vzal čisti
papírový kapesník a po vysmrkaní jsem prozkoumal hlen a ten mikro bordel tam byl ve velkém
množství, taky jak mě po nošeni respirátoru škrabalo v krku, tak jsem vzal čisti papírový kapesník a
snažil se jakoby něco vykašlat, tak v hlenu jsem zase našel ten mikro bordel, tak ještě mě napadlo že
to může byt i v očích když se dělají mi záněty, tak čistím papírovým kapesníkem jsem odebral vzorek
ospalku a pod mikroskopem jsem ten mikro bordel našel taky. Já vím zni to nechutně možná
legračně, ale nemám vybaveni za miliony jako stát, který by měl takové kontroly takových
ochranných pomůcek dělat!!! Tak jsem se začal ptat, když tohle mi způsobuje alergii, na obličeji
ekzémy a v očích záněty, tak jestli jsem sám nebo jestli těch lidí je více? Tak se vždy ptám zatím jen
tak nezávazně lidí, když si nasadí respirátor nebo roušku, jestli začnou smrkat, kýchat, kašlat, jestli
mají záněty oči nebo ekzémy, těch lidí je docela velká skupina. Dal jsem se ptal, pokud mě to
způsobuje mírnou až střední alergii, co se stalo lidem, co na to měli prudkou alergickou reakci? Že
by umřeli? Co myslíte dámy a pánové policisté co se stalo takovým lidem? Těch otázek bylo spoustu,
tak 2.4.2021 jsem napsal podnět bývalému ministrovy Blatnému a na ministerstvo zdravotnictví, MZ
přijalo podnět 7.4.2021 a doteď to zůstalo bez odpovědí, zase draze placení úřednici a jejich
arogance.  Psal jsem jim o přehodnoceni toho to opatřeni a taky o nějakou výjimku že je jinak budu
žalovat, protože jsem dostal radu abych se snažil nejdříve s nimi domluvit mimo soudně. Dále
4.4.2021 jsem zase psal do senátu a taky do poslanecké sněmovny náhodně vybraným senátorům a



poslancům jako podnět o škodlivosti respirátoru v důsledku vdechovaní mikro bordelu, taky jsem jim
poslal fota pořízené mikroskopem, zase to zůstalo bez odpovědi. Odpověď jsem ani nečekal, vím že
jsou to zločinci, a nějaký lidí je nezajímají, klidně můžeme pochcípat, hlavně že oni si můžou v klidu
krást. Taky jsem 9.4.2021 čtyřem velkým nemocnicím posílal vyzvu jako podnět, aby zkontrolovali
dýchací cesty pacientu v těžkém stavu na přítomnost plastových mikrovláken, že to může mít
souvislost s jejich stavem, taky to zůstalo bez odpovědí. Vyzýval jsem je, proto že mě ten mikro
bordel způsoboval zdravotní komplikace. Prostě nečinnost a ignorace na všech úrovních!!! Když
12.4.2021 se měli vrátit děti do škol a říkali že budou muset mít respirátory po celou dobu, tak jsem
10.4.2021 psal pražské hygieně jako podnět že v respirátorech se nachází mikro bordel, protože když
jsem to slyšel že děti chtějí takhle mučit tak jsem koupil krabici dětských respirátoru a pod
mikroskopem jsem zjistil přítomnost volných plastových mikrovláken, chtěl jsem napsat jakoby hlavní
hygieničce, ale napsal jsem hygienické stanici hlavního města prahy, myslel jsem si že si agendu
nějak přidávají, ale myslel jsem špatně, kdo se má vyznat v těch darmožroutu na úřadech, ale
konečně mi odpověděl někdo na můj podnět 13.4.2021 a s hygieny mě odkázali mě na SÚKL a ČOI,
že prý oni nejsou kompetentní kontrolovat respirátory. Takže jako kontrolovat nařízení šílené vlády
to kompetentní jsou ale kontrolovat něco co poškozuje zdraví to kompetentní jako nejsou??? To je
velice zajímavé zjištění. Tak jsem napsal na SÚKL 16.4.2021 jako podnět ke kontrole respirátoru a
roušek a taky jsem je vyzýval, aby prověřili škodlivost mého zjištěni. Ze SÚKLU mi přišla 19.4.2021
odpověď že oni provádějí kontrolu jen zdravotnických potřeb a že se mam obrátit na ČOI. Prostě si
dělají prdel z lidí. Prodávané respirátory mají na obalu napsáno not medical, takže se takhle zbavili
odpovědnosti. Ne na ČOI jsem už nepsal, protože se nechci soudit s výrobci, výrobci mě nenutí nosit
něco co mi škodí, vláda a ministerstvo zdravotnictví mě k tomu nutí. Chci se soudit s někým kdo mi
svou zlovůli a šikanou způsobuje ujmu. V zajmu ochrany zdraví, prostě chtějí mě, a ne jenom mě
zničit zdraví. Proč? Aby pak lidí mohli pro změnu zas jakoby léčit, pokud nepokapou. Proč si myslím
že to škody všem lidem, co to dlouho době nosí? Protože ten mikro bordel je horši jak uhelny prach,
drží se na prstech a nejde mokrou cestou odstranit. Pokud ten mikro bordel bude vdechovat úplně
zdraví člověk který na to nemá alergii, tak není otázka, jestli ale kdy bude mít respirační potíže.
Protože už se začali objevovat zprávy, že jsou lidi, co neprodělali žádnou nemoc a mají respirační
potíže. Mám velké podezření, že to budou ty mikrovlákna v dýchacích cestách. Od 20.4.2021 jsem
zas na neschopence, protože mě bolí kolena po operacích a taky to nešlo v těch respirátorech
vydržet v práci, dělat partyzána a bát se, kde a kdy na mě někdo skočí a šlápne na krk, protože
nemám nasazeny respirátor, na to seru. Od 20.4. se snažím sepsat žalobu na ministerstvo
zdravotnictví a vládu ČR a spolčenou poslaneckou sněmovnu, že vydává opatřeni, které poškozuje
moje zdraví a zdraví všech lidi nebo že je dokonce takovým opatřením mohou zabit. Protože jsem
pátral a zjistil jsem další faktory které můžou poškozovat zdraví lidí při nošení roušek a respirátoru.
Nošeni může způsobit nedostatečné okysličeni organismu a může vzniknout hypoxemie,
hyperkapnie, dušnost, toxicitu, imunosupresi, což by taky vysvětlovalo ty moje pocity mdloby při
nošení respirátoru a roušek. Co vy pánové a dámy policisté? Když si nasadíte respirátor nebo roušku.
Kýcháte? Kašlete? Škrabe vás v krku? Mate ekzémy? Záněty oči? Nebo mate pocit mdlob? Takže
jsem přesvědčen o tom, že takové opatřeni nemá poškozovat jen moje zdraví, ale má poškodit zdraví
všem lidem. No a že to dělají nevědomě? Spousta lidí podává žaloby a soudci neberou důkazy o
škodlivosti v potaz a většinou to zmetou ze stolu, ale mysli si, jak moc si zajisti alibi, že prý je to pro
veřejné blaho, ale věřím tomu, že jednou za tohle budou souzení všichni, všichni, co se na tyhle
genocidě podílejí nebo nečinně přihlížejí, soudci, policisté, lékaři, úřednici, učitele, politici, vědci, a
tak dal, tomu věřím. Jak to napsat, prostě gestapaky a esesáky taky soudili i po 40 letech a
nepomohlo jim alibi, že jen plnili rozkazy. Ministerstvo zdravotnictví můj podnět přijalo 7.4.2021 a
neudělalo vůbec nic, takže do 7.4. dejme tomu, poškozovali zdraví lidem nevědomě, ale od 7.4. to
dělají zcela vědomě, proto jsem nabyl dojmu, že mě těmi opatřeními vlastně chtějí zabit a důvěra ve
stát klesla na nulu. To jen tak pro zajímavost. Takže pokračujeme dál ono je toho hodně a je to dost
zamotané ale věřím že to určitě nějak rozmotáme. Další věc je, že když v rouškách a respirátorech je
ten mikro bordel, tak v ústech každého člověka jsou bakterie, které vydechujeme, když nosíte roušku



nebo respirátor a vydechujete bakterie, tak bakterie se zachytávají na tom mikro bordelu a po
uvolněni je velká pravděpodobnost vdechnuti. Když něco takového vdechnete, tak je to jako autobus
nebo naklaďák plni bakterii. Objevovali se informace, že lidé umírali na bakteriální zápaly plic. Tak
hned jsem si to dal do souvislosti. Jenom že doktoři místo toho, aby napsali že to bylo způsobené
bakteriemi, napsali úmrtí na covid. Takže jsem přesvědčen o tom, že lékaři pomáhali vytvářet tuhle
situaci. Proč by to dělali? Já si myslím své proč. Ale to, byste měli zjisti vy, proč by něco takového
lékaři dělali. Po tom, co lékaři předvedli a předvádí, tak také důvěra v ně klesla na nulu. Pro mě jsou
to vrazi a nehodlám měnit názor. Od někoho takového se nechat Další otázka je že když se nosili
látkové roušky na jaře 2020. proč bylo méně úmrtí? Že by vtom byla nějaká souvislost? Že by v těch
látkových rouškách nebyli volné plastové mikro vlákna? Že by se v látkové roušce lepe dýchalo?
Pánové a dámy policisté těch otázek je mnoho, ale takové otázky byste si měli klast vy jako strážci
zákona. Protože tady vládne mafie, která s 200 zkorumpovanými tajtrlíky přijme zákony které
poškozují lidí v tyhle republice, poškozuji mě poškozuji i vás i vaše rodiny a poškozují všechny lidí.
Jestli si myslíte že své rodiny ochráníte před takovými zákony jen proto, že jste u policie, tak to
musíte být blázní. Ale o tom později. Další věc jsou testy. To je taky velice zajímavý. Prozkoumal jsem
ty odběrové tyčinky z testu pod mikroskopem a taky jsem tam našel ten mikro bordel. Taky se
objevují informace o tom, že můžou testy obsahovat nebezpečné látky, což já jako obyčejný člověk
nemám možnost prověřit. Jsou to látky, které můžou leptat sliznice, nebo které můžou být
karcinogenní (rakovinotvorné), a to že se v testech tyhle látky nachází jen ve stopovém množství, to
neznamená že to nemůže byt nebezpečné. Protože někdy stačí na poškození zdraví i stopové
množství těchto látek. Další otázka je proč se za každou cenu chtějí dostat kontaktně do nosu? Proč
nestačí vzorek slin nebo hlen po vysmrkaní? Prostě je to záhada! Mate radí záhady? Další věc je že ty
testy se nakupovali od pochybných firem, které je dovedli buch ví odkud. Tyhle testy neprošli
certifikaci, neprošli kontrolou, protože instituce, co to můžou prověřovat nekonají a tím se zbavuji
odpovědností. Objevují se videa, jak tyhle testy balí. Takže to vzbuzuje velké pochybnosti o jejich
bezpečnosti. Co vy pánové dámy policisté? Nechcete vědět, jestli tyhle testy nejsou infekční, když je
balí někde nehygienických podmínkách? Nebo jestli nemají v sobě toxické, karcinogenní nebo
leptající látky? Nezajímá vás to? Mě jo! Proč se mi za každou cenu chtějí dostat do nosu??? Proč?
Odpověď tuším. Protože mě chtějí poškodit! Mě nevadí se nechat testovat, klidně jim dam vzorek, ale
jedině na co přistoupím bude, že mi dají kelímek, do kterého jim nasmrkám, nebo naplivu, nebo
načuram, nebo nakakam, ale rozhodně do mě nebude nikdo šťourat, píchat, bodat, strkat, nebo dávat
nějaké tampony do úst nebo kamkoliv. Prostě těm zmrdům nevěřím!!! Nevěřím, že to dělají, proto
aby chránili lidí. Věřím tomu, že je to velký, velký, obrovsky byznys a spousta lidí má velký zájem,
aby jen tak neskončil!!! Tohle, co se dělo poslední rok a pul má jen jeden cíl, a to je vakcinace. To je
další kšeft za miliardy nebo biliony. Všechny tyhle vládní přešlapy a nesmyslné opatřeni které
poškozovali zdraví lidí byla jen proto aby do nás naprali nějaký sajrajt. Děla se tomu velká reklama,
jak je vakcína úžasná, jak vás ochrání a nevím co, možná že budete i nesmrtelní. Říkají, jak je
bezpečna. Proč už ale neříkají o nebezpečích tyhle zázračné vakcíny? Je velká pravděpodobnost že
bude karcinogenní stačí se podívat na složení, je velká pravděpodobnost že bude způsobovat
autoimunitní onemocnění. Trombózy a embolie už byli prokázaný ale není na to bran zřetel. No, a to
že muže způsobit neplodnost to taky neříkají. Prý to nevadí že chcípnete, hlavně si to nechte
píchnout. Jenom totální magor si to nechá píchnout dobrovolně. A jenom totální magor může věřit
tyhle státní mafii. Dále proč se tutlají úmrtí očkovaných? Proč ministerstvo zdravotnicí takové
informace tají? Když úmrtí na covid netají. Že by se to nehodilo? Objevuji se informace, že očkovaní
lidí po týdnu po očkovaní umřeli a že důvod úmrtí jim byl napsán že umřeli na covid. Že by falšovaní
údajů? Jasně že to zabije jen někoho a každý na ten sajrajt reaguje jinak, ale co když budete jedním
s těch nešťastníku??? Každopádně byste to měli prověřit pánové a dámy od policie! Protože když
začnou očkovaní umírat na rakovinu nebo autoimunitní reakci, nebo trombózy a embolie a jiné
komplikace, tak je velká pravděpodobnost že se to hodí na covid. no a jestli vám je to jedno, tak si
nechte naočkovat tímhle sajrajtem své děti a svou rodinu a pozorujte jaký to má efekt na ně, třeba
vám dojde že co je cílem tyhle vakcinace. Ano, přesně tak je to genocida!!! A vy pánové a dámy se na



ty genocidě podílíte taky a taky budete nést odpovědnost za to! To že plníte rozkazy není polehčující
okolnost! Třeba když si někdo nechce nasadit roušku a někteří z vás jsou schopni mu šlápnout na krk
i před dětmi a jednat s takovým člověkem jako se zločincem, a přitom pomáhat a chránit mafii ve
vládě a v poslanecké sněmovně, to je fakt ostuda. Nemohl bych by policistou, normálně bych se
styděl, styděl bych tak moc že bych se propadl pod zem a chodil bych kanálem. Protože chránit mafii
a šlapat na krk obyčejným lidem to bych fakt nemohl. Mě už dávno došlo že policie není tady proto
aby pomáhala a chránila obyčejný lidí. Důvěra v polici je nula, důvěra ve stát je nula, důvěra v lékaře
je nula, důvěra v justici a spravedlnost je nula, důvěra v media, kde celý den chrli propagandu je
nula, ale to nevadí tohle píší i když vím že nic s toho šetřit nebudete, ale tohle si schovám jako důkaz
a až přijde čas nemějte obavu tenhle důkaz se objevy. Protože jste na tyhle skutečnosti, co se tady
ději byli, upozornění. § 400 Genocidium (1) Kdo v úmyslu zničit úplně nebo částečně některou
rasovou, etnickou, národnostní, náboženskou, třídní nebo jinou podobnou skupinu lidí

a) uvede příslušníky takové skupiny do takových životních podmínek, které mají přivodit jejich úplné
nebo částečné fyzické zničení,

b) provede opatření směřující k tomu, aby se v takové skupině bránilo rození dětí,

c) násilně převádí děti z jedné takové skupiny do druhé, nebo

d) způsobí příslušníkovi takové skupiny těžkou újmu na zdraví nebo smrt,

Takže:

 za a) Když nedostatečně neodůvodněné opatření, které je postavené na zlovůli a šikaně a které je
založeno jen na domněnkách. Které ničí a omezuje male provozovny, podnikatele, na určitý sortiment
produktu a služeb, tak je to cíleny útok na skupinu lidí, který může dostat tyhle lidí do životních
podmínek které můžou přivodit jejich částečné nebo fyzické zničení. Takový cíleny útok může vyústit
k sebevraždě nebo upadnuti do dluhu a chudoby, která může způsobit pomalé fyzické zničení.

za b) Je velká pravděpodobnost že vakcína na covid, může způsobovat neplodnost, takže pokud to
dělají úmyslně, tak je to cílena sterilizace lidí, co se nechají naočkovat takovou experimentální
látkou.

za c) vytváření podmínek, že když se nedají rodiče a jejich děti očkovat, tak už zaznívají návrhy, aby
takové děti byli takovým rodičům odebrány a nabídnuty k adopci.

za d) Opatření nošení roušek a respirátoru poškozuje pomalu zdraví všem lidem, ale skupině lidí
takové opatření poškozuje zdraví rychleji a může způsobit i jejich smrt.

Takže pánové a dámy policisté, není tohle to genocida??? Tak co to potom je??? Jakože nás chtějí
chránit i kdyby nás měli přitom zabit??? Věřím tomu, že lidí v nemocnicích umírají, ano tomu věřím,
ale vy byste měli zjistit proč!!! Protože já to zjišťovat rozhodně budu, to vám garantují.

 Takže zatím tolik ke genocidě. Dále paragraf 401 TZ, útok proti lidskosti. § 401 Útok proti
lidskosti

(1) Kdo se v rámci rozsáhlého nebo systematického útoku zaměřeného proti civilnímu obyvatelstvu
dopustí

a) vyhlazování lidí,



b) zotročování,

c) deportace nebo násilného přesunu skupiny obyvatelstva,

d) znásilnění, sexuálního otroctví, vynucené prostituce, vynuceného těhotenství, vynucené sterilizace
nebo jiné obdobné formy sexuálního násilí,

e) perzekuce skupiny obyvatelstva na politickém, rasovém, národnostním, etnickém, kulturním nebo
náboženském základě, z důvodu pohlaví nebo z jiného podobného důvodu,

f) apartheidu nebo jiné podobné segregace nebo diskriminace,

g) zbavení osobní svobody, zavlečení na neznámé místo nebo jakéhokoli jiného omezení osobní
svobody s následným nedobrovolným zmizením osob,

h) mučení,

i) vraždy, nebo

j) jiného nelidského činu obdobné povahy,

Takže:

za a) provádí se tady genocida, takže ve své podstatě je to vyhlazovaní lidí. A velké úmrtí po
vakcínách na covid nebo případy neplodnosti se časem prokážou. Je experimentální látka plna jedu a
měli byste si to prověřit pánové a dámy policisté, dříve, než si ji necháte dobrovolně nedobrovolně
aplikovat. Nebo než to dovolíte aplikovat svým rodinám. To je jen dobra rada.

za b) tento bod je taky naplněn. Protože když spoustu lidí díky opatřením uvrhnou do chudoby a
státní dluh se vyšplhal do astronomických výšin který budou muset občane tyhle republiky zaplatit,
tak ano bude to novodobé otroctví, protože se zvednou daně a vše zdraží a lidí budou chodit jen do
práce a domu a budou radí, když budou mít střechu nad hlavou. Sleduji už delší dobu, jak se tady
pomalu zavadí novodobé otroctví a teď to jen bude jen vyvrcholovat.

za c) u toho bodu mám velké podezření, že něco takového je v přípravě. Protože skupina lidí, co
nevěří státu se nenechá očkovat ani pod nátlakem. A co se děla s takovými nepohodlnými lidmi??? Že
by deportace? Nebo jenom, násilné přesvědčovaní, aby byli rozumní a nechali se dobrovolně popravit
nějakou experimentální látkou? To není žádná spekulace, to je logické vyvrcholení situace.

za d) jediné, možnost sterilizace pomoci vakcín na covid, ale zatím je očkovaní dobrovolné i když
začínají vyvíjet nátlak a omezovat lidí na jejich právech, aby je donutili se naočkovat, což může být
kvalifikováno jako vynucené.

za e) co je perzekuce? Perzekuce je systematické pronásledování nebo hrubé zacházení s
jednotlivcem nebo skupinou osob. Obvyklou formou je náboženská perzekuce, etnická
perzekuce, rasová perzekuce či politická perzekuce. Perzekuce zahrnuje izolaci, nezákonné
uvěznění, nátlak, útisk či vyhrožování. Perzekuce je trestný čin podle mezinárodního trestního práva
(zločin proti lidskosti). Když pánové a dámy strážnici nebo i policisté, šlápnou na krk člověku, který
si nechce nasadit roušku nebo respirátor, protože mu to škodí. Tak pokud to není perzekuce tak co
to je??? Co to je pánové a dámy??? Tyhle opatření, která jsou vydávaná jsou politická rozhodnuti,
takže lidí, co mají jiny politicky názor a nechtějí takové opatření plnit, protože takové opatření
s ochranou zdraví nemá nic společného, tak jsou zastrašovaní a je jim vyhrožováno!

https://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=N%C3%A1bo%C5%BEensk%C3%A1_perzekuce&action=edit&redlink=1
https://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Etnick%C3%A1_perzekuce&action=edit&redlink=1
https://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Etnick%C3%A1_perzekuce&action=edit&redlink=1
https://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Rasov%C3%A1_perzekuce&action=edit&redlink=1
https://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Politick%C3%A1_perzekuce&action=edit&redlink=1
https://cs.wikipedia.org/wiki/Zlo%C4%8Din_proti_lidskosti


 za f) apartheid: o tom budu psát v dalším paragrafu trestního oznámení.

za g) je docela pravděpodobné že něco takového je v přípravě, protože se tento stát pomalu mění na
totalitní a fašisticky a vládní mafie to určitě bude aplikovat. Zatím se něco takového neděje, nemám o
tom povědomí, že by se něco takového dělo, ale člověk musí být bděli a nevěřit státu.

za h) mučení: Když dětem ve škole nasadí roušky a respirátory na cely den a nechají je v tom dusit, a
přitom vědí že roušky a respirátory poškozují zdraví. Tak jako co vám to připadá??? Vid je to ohavný
a zrůdný zločin!!! Jakože dětem!!!, dětem!!!, dětem! Děti nemám ale tohle bych svému dítěti nikdy
neudělal, nedopustil bych něco takového, protože to je zrůdnost a ohavnost. Je to nejen fyzické
mučení ale i psychické které zanechává větší škody na duši. Jdete pánové a dámy policisté za
psychology a zeptejte se jaký to má účinek takové mučení, nebo jdete za lékaři a zeptejte jaké to má
fyzické účinky takové mučení. Vyzívám vás abyste něco takového prověřili! Dále když vás média rok
a pul straší strašlivým virem a vysílají propagandu, protože jim je jedno co řeknou, jsou někým
placení a budou říkat to za co dostanou zaplaceno, takže když vás citově vydírají a uplatňuji psycho
teror. To jako není mučení??? Důsledek takového činu je že lidí žijí ve stresu což taky může způsobit
smrt jedince, nebo poškození zdraví. Další důsledek je že se nechají lidí zmanipulovat a dobrovolně si
nechají aplikovat jedy. Prostě to je cílem tohohle mučení. Taky se objevuji zprávy o tom, že očkovali
důchodce proti jejich vůli v domovech pro důchodce, protože byli slabý a nemohli se bránit a ty kteří
se ubránili tak jsou šikanovaní, aby se nechali naočkovat, dle informaci, které unikají a které byste
měli prověřit. Je to jednoduchý, pokud tak neučiníte, budete taky odpovědní!!!

za i) a j) no toho se asi ještě dočkáme až vládní mafie bude odstraňovat nepohodne skupiny lidí. Chci
věřit tomu, že se na to nebudete podílet, ale nevěřím, protože důvěra v policii je nula.

Dále by se taky dalo psát dlouho o tom jak se za poslední rok a půl se porušovali lidská práva občanu
garantované ústavou ČR. Kolikrát byli vyhlášena nesmyslná opatření? Která měla jen stěží
prokazatelný efekt!!!

Dále paragraf 402. § 402 Apartheid a diskriminace skupiny lidí

(1) Kdo uplatňuje apartheid nebo rasovou, etnickou, národnostní, náboženskou nebo třídní segregaci
nebo jinou podobnou diskriminaci skupiny lidí, bude potrestán odnětím svobody na pět až dvanáct
let.

(2) Odnětím svobody na deset až dvacet let nebo výjimečným trestem bude pachatel potrestán,

a) uvrhne-li činem uvedeným v odstavci 1 takovou skupinu lidí do těžkých životních podmínek, nebo

b) vystaví-li takovým činem takovou skupinu lidí nelidskému nebo ponižujícímu zacházení.

(3) Příprava je trestná.

Takže pánové a dámy policisté v poslanecké sněmovně leží tisk který se bude projednávat
v legislativní nouzi, je to novela o veřejném zdraví, takzvaně zavedení covidpasu, tady je
odkaz https://www.psp.cz/sqw/text/tiskt.sqw?O=8&CT=1225&CT1=0 . Tak si pozorně přečtete
chystané změny. Nevidíte v tom nebezpečí? Nepřipomíná vám to apartheid? Je velká skupina lidí, co
se nenechají očkovat, protože jsou si vědomi nebezpečnosti očkovací látky, je velká skupina lidi,
která nebude nosit roušky a respirátory, protože vědí že nošení je škodlivé a má je jen přimět se
nechat očkovat, je velká skupina lidí, která věří že testy můžou být infikované a napuštěny
nebezpečnými látkami které poškozuji zdraví už při stopovém množství a je velká skupina lidí co
nevěří státu, že je chce stát chránit. Pro takové lidí se chystá apartheid a diskriminace a perzekuce a
segregace. Já chápu že si myslíte, že jste policisté a že se vás to netyká, myslíte si, že před něčím

https://www.psp.cz/sqw/text/tiskt.sqw?O=8&CT=1225&CT1=0


takovým dokážete sebe a svou rodinu ochránit, vím že si to myslíte. Ale na jak dlouho je dokážete
před takovým zákonem chránit? Je to absolutně fašisticky a totalitní zákon a jednou se otočí i proti
vám pánové a dámy policisté. Věřím tomu že jo! Protože abych si bez testu nemohl jít ani nakoupit,
tak to je vrchol arogance moci. Protože: změna paragrafu 69 i) omezení účasti na veřejné nebo
soukromé akci nebo vstupu do veřejnosti jinak přístupného prostoru, včetně provozoven nebo jiných
prostor, do nichž je vstup vázán na členství, úhradu nebo jinou podmínku, tak, že jsou umožněny
pouze fyzickým osobám, které pořadateli nebo organizátorovi akce nebo provozovateli nebo majiteli
veřejnosti jinak přístupného prostoru nebo jimi pověřené osobě prokáží způsobem stanoveným
mimořádným opatřením, že se podrobily očkování proti infekčnímu onemocnění nebo toto infekční
onemocnění prodělaly nebo se podrobily testu nebo vyšetření na přítomnost původce infekčního
onemocnění s negativním výsledkem. Problém je v tom že já kontaktním testům nevěřím, můžou být
infikovaný a napuštěny nebezpečnými látkami. Protože je nikdo nepodrobil kontrole. No a
ministerstvo zdravotnictvy nechce provádět bez kontaktní testovaní, za každou cenu se chce dostat
na sliznice což vzbuzuje ještě větší podezření, že je to úmysl. No a když budete pozorně čist dal
v tom sněmovním tisku určitě zjistíte další totalitní prvky. Pánové a dámy policisté, jestli chcete
v takovém fašistickém a totalitním státě žit, tak je to vaše věc, mě až to bude hodně srát, tak si
sbalím švestky a řeknu naskládanou ČR a neshledanou EU a klidně půjdu bydlet někam do pouště,
džungle nebo i na Sibiř, prostě někam kde žijí ještě normální lidé nebo kde žádní lidé nejsou. Vláda
takovým zákonem získá absolutní moc, a bude si moct dělat kdykoliv a cokoliv úplně bez trestně, a to
je velké ohrožení obyvatel toho hle státu!!! Už pandemicky zákon dává velkou moc vládě a je
totalitní, ale tenhle zákon o veřejném zdraví tady zavede diktaturu.

Dále chci podat trestné oznámeni na skupinu MeSES. Já jim říkám Medical SS, prostě fašistická
divize. Proč? Protože mají velký zájem na tom, aby tahle takzvaná epidemie trvala co nejdéle. Číže
jsou spolčení s vládou a podílejí se na genocidě. Kdy jsou potřeba epidemiologové a jejich rady? Že
by jen při epidemii? Jinak totiž po nich neštěkne ani pes. Kdy můžou epidemiologové zkoušet své
teorie a experimenty v praxi? To je těžká otázka. Že by při epidemii? Kdy můžou epidemiologové,
virologové, bakteriologové a jiní paraziti, vydělávat za lobby pro farmaceutické firmy a za propagaci
vakcín a na jiných kšeftech, vydělat??? Že by zase při epidemii? To je divné viď že lidem tak skvěle
radí, že jsme jako by nejhorší na světě v bojí s tak hroznou nemoci, že se musíte testovat abyste
zjistili, že ji vůbec máte. Ano věřím že jsou placení farmaceutickými firmami, aby nám tak ,,dobře´´
radili. Vyzývám vás tuhle skupinku prověřit jaký mají zájem na propagaci vakcinace!!!

Na konec pánové a dámy policisté chci říct že vláda touhle epidemii získala obrovskou moc a nebude
se takové moci nikdo chtít vzdát, ne dobrovolně to je jasné. Je docela možné že k volbám vůbec
nedojde, už někteří politici o tom uvažují že když jako na podzim začnou umírat lidí, jakože na vir.
Pokud budete nečině přihlížet, tak se jednoho krásného dne vzbudíte v diktatuře nebo totalitě. Pokud
si myslíte že se vás to netyká, tak jenom abyste se nepřepočítali. Tohle posilám schválně elektronicky
abych měl důkaz, že jsem to poslal a informoval vás a pokud budete nečiní a zametete moje trestné
oznámení pod koberec, tenhle důkaz se v pravou chvíli určitě objevy. Určitě ještě sepíši žalobu na
vládu a na MZ a poslaneckou sněmovnu že se podílejí na genocidě, aby to bylo zaznamenáno na vice
místech moje podezření. Zatím děkuji za pozornost a přeji hezky den.

 

Zdroj: https://voxpopuliblog.cz/


